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Hamrnarens  fflP/Digitalt

1. Mötet  öppnades.

2- Mötef  erkände  att  årsrnötet  inte  fullt  ut  blivit  utiyst  i Naga ordning,  rnen  i
viss  rnån  gei'iom  affisch  i Harnmaren  och  avisering  av mötet  i offentligt
styrelseprotokoll  den  25  januari.

3. Annelie  Lundell  valdes  tiH rnötesordförande.

4  Marie  Hillblom  valdes  till  protoko!lförare

5. Titl  justeringsmän  för  mötet  valdes  Anders  Lindahl  och  Carolina  Sebö.
Protokol!et  ska  vara  justerat  den  Il  mars  202t

6. Dagordningen  för  mötet  fastställdes

7. Sektionens  verksamhetsberättelse  och  ekonorniska  bokslut  gällande  år
2020  redogjordes  för  mötet.

8. Revisorns  berättelse  föredrogs  mötet.  Revisionen  har  ingen  anmärkning
och  revisorn  til1styrker  styrelse1edamöterna  ansvarsfrihet.

9. Sektionsstyrelsen  bevi)jades  ansvarsfrihet  av mötet.

IO. Beslut  om verksarnhetsplan  samt  budget  för  år 2021 (säsong  21/22)
kommer  att  beslutas  på ett  styrelsemöte  i maj.

11. Beslut  om sektionsavgifter  för  säsong  20/21 kommer  att  fattas  på ett
styrelsemöte  i maj.

I 2. Till  posten  som  sektionsordförande  för  en tid  av I år finns  ingen  kandidat.
Mötet  beslutade  att  välja  Annelie  Lundell  som  en interimistisk  ordförande
till  maj,  då ett  extra  årsmöte  får  hållas  om förhål1andena  förändras.

I 3. Mötet  beslutade  om  antal  styrelseledamöter  (4 stycken)  ocli  suppleanter
(2 stycken)  och  val av dessa  på en tid  av 2 respektive  I år.

14.  Val av ledamöter  och  suppleanter  enligt  punkt  13 skedde  enligt  följande:
Caroline  Sebö  sitter  kvar  som  ledamot  i ytterligare  ett  år.
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Kerstin  Furustigen  omvald  på två  år.

Marie  Hiliblom  omvaldes  som  ledamot  på ett  år.
Martin  Dah16n  nyvaldes  som  ledamot  på ett  år.

Posterna  som  suppleanter  i styrelsen  står  tomma  (två  platser).

15.  David  Sveger  valdes  till  sektionsrevisor  för  I år.

16.  Inget  val av valberedning  för  I år skedde.  Arbetet  genomförs  av styreisen.

I 7.  Val av andra  ornbud  och  representanter:  Martin  Dahlån  är styrelsens
representant  i huvudstyrelsen.

18.  Inga  förslag  från  sektionsstyrelsen  eller  inkomna  motioner  fanns  att
behandla  på mötet.

19.  Anders  Lindah!  avtackades  för  sitt  arbete  i sektionsstyrelsen.

20.  Mötet  avs1utades

Mariefred  202'1-03-04

Caroline  Sebö


